

国际电工技术委员会电子零件质量评估制度(IECQ)

涵盖电子零件、组装件、相关物料和过程

有关规则及详情,请登陆 www.lecq.org

IECQ 合格证书

有害物质过程管理

IECQ 证书号码:	IECQ-H NQAGB 11.0074	发出序号:	2	状态:	Current
取代	IECQ-H NQAGB 11.0074 1	发出日期:	2013/12/16	原发出日期	: 2011/1/12
认证机构证书号码:	QC0075	到期日:	2016/12/15		

适用于:

<<欧洲指令 2011/65/EU ("RoHS") 要求>>

宁波吉诺电子有限公司

浙江省宁波市余姚市阳明工业园区兴业路20号

该组织已制定并实施了有害物质过程管理程序和相关的过程,经评估证实其符合根据国际电工委员会(IEC)电 子零部件质量评定体系(IECQ)基本规则IECQ 01和"IECQ有害物质过程管理"的程序规则IECQ 03-5 对IECQ HSPM组织批准的适用要求及 相关的IECQ 规范的要求:

■ IECQ QC080000:2012 有害物质过程管理体系要求

此证书适用于以下活动范围内的所有电子零件、组装件、相关物料和过程:

五金制品的制造

证书由以下认证机构发出:NQA

Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, Bedfordshire, LU5 5ZX United Kingdom

Aran Were, nga



授权人 Alan Wells



此证书的有效性由持续监督审核维持。 注:此合格证书可根据『IECQ程序灯章』而被暫停或撤销。 此证书必须与其附件整套复印。 此证书不可转让及为发出机构的财产。 此证书的状态及真实性可于 IECQ 正式纲页 www.iecq.org 内验证。



- Attached Translation: - Non --

Chinese (Sumplified) *ranslation *emplate if CQ H Rev. 02



IEC QUALITY ASSESSMENT SYSTEM (IECQ) covering Electronic Components, Assemblies, Related Materials and Processes For rules and details of the IECQ visit www.lecq.org

IECQ Certificate of Conformity Hazardous Substance Process Management

IECQ Certificate No.: Supersedes: CB Certificate No.: IECQ-H NQAGB 11.0074 Issue 1 QC0075
 Issue No.:
 2
 Status:
 Current

 Issue Date:
 2013/12/16
 Org Issue:
 2011/01/12

 Expiration:
 2016/12/15
 2016/12/15
 2016/12/15

Applicable to:

European Directive 2011/65/EU ("RoHS") requirements

Ningbo Genesis Technology INC. No.20, Xingye Road, Yangming Science & Tech Industrial Park, Yuyao City, Zhejiang Province, China

The organization has developed and implemented Hazardous Substance Process Management procedures and related processes which have been assessed and found to comply with the applicable requirements for IECQ HSPM organization approval which is in accordance with the Basic Rules IECQ 01 and Rules of Procedure IECQ 03-5 "IECQ Hazardous Substances Process Management" of the IEC Quality Assessment System for Electronic Components (IECQ), and with respect to the IECQ Specification:

· IECQ QC 080000:2012 - Hazardous Substance Process Management System Requirements

This Certificate is applicable to all electronic components, assemblies, related materials and processes for the following scope of activities: The Manufacture of Hardware Product

Issued by the Certification Body: NQA

Warwick House, Houghton Hall Park, Houghton Regis, Dunstable, Bedfordshire, LU5 5ZX United Kingdom

Aran Wera. nga

Authorized person:

Alan Wells

Sponsoring Member Body



The validity of this certificate is maintained through on-going surveillance audits by the IECQ CB issuing this certificate. This Certificate of Conformity may be suspended or withdrawn in accordance with the Rules of Procedure of the IECQ System and its Schemes. This certificate and any schedule(s) may only be reproduced in full. This certificate is not transferable and remains the property of the issuing IECQ CB. The Status and authenticity of this certificate may be verified by visiting www.iecq.org



- Attached Translation - None -

IECQ-H Rev, 07